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Sitno dnia, 26 listopada 2021 r. 

ST.0002.VIII.35.2021 

 

Protokół Nr XXXV/2021 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 26 listopada 2021 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Wnioski i wypowiedzi mieszkańców. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

a) w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego (260), 

b) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt                  

w Dziennym Domu Senior + w Stanisławce (261), 

c) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 3 lat nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Sitno, położonej w Sitnie, oznaczonej jako działka ewid. 

nr 532/8 (262), 

d) w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Sitno z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na terenie Gminy Sitno na rok 2022”(263), 

e) w sprawie utworzenia gminnej jednostki budżetowej: Gminny Żłobek w Sitnie oraz 

ustalenia jej statutu (264), 

f) w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Sitno na rok 2021 (265). 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym – omówienie projektu 

budżetu na 2022 r.  

7. Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi.  

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

4. Adam Mazurek  

5. Grażyna Małgorzata Blaszka  

6. Leszek Krzysztof Kozak  

7. Violetta Iwona Wiech 

8. Radosław Kwapisz  

9. Jan Andrzej Ryszczuk 
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10. Krzysztof Zwolak  

11. Tomasz Ożga 

12. Tomasz Gąsior 

13. Krzysztof Blaszka 

14. Kamil Pyś 

Radni nieobecni: 

1. Lech Brzozowski  

 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno otworzył obrady 

XXXV Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Wójta Gminy Pana 

Krzysztofa Senia, Sekretarz Gminy Agnieszkę Grzesiuk, Koordynator ds. oświaty Panią 

Teresę Baran, p.o. Kierownik GOPS Panią Alicję Szopę, Prezes LGD Dominikę Witkowską, 

pracownika obsługi Rady Krzysztofa Prokopowicza oraz Radnych. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 13
00

 i trwały do godz. 15
30

. 

 

Ad. 2 

Powołanie komisji uchwał i wniosków 

 

Na sali obrad 12 radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pan Jan Ryszczuk, Pan Leszek Kozak, Pan Adam Mazurek.  

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

powołanie komisji uchwał i wniosków. 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za powołaniem komisji uchwał                  

i wniosków głosowało – 9 Radnych, wstrzymało się – 3, przeciwnych – 0, nieobecnych – 

3(Pan Lech Brzozowski, Pan Kamil Pyś, Pan Krzysztof Zwolak).  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 3 do Protokołu Nr XXXV/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 26 listopada 2021 r. (2).  

Komisja została powołana. 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 

 

Obecnych 12 Radnych. 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z sesji nr XXXIV/2021 z dnia                     

27 października 2021 r. został dostarczony tydzień wcześniej razem z projektami uchwał na 

sesję.  

 Zapytał, czy występują uwagi do protokołu? 

 Brak. 
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W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało – 

12 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciwnych – 0, nieobecnych – 3 (Pan Lech Brzozowski, 

Pan Kamil Pyś, Pan Krzysztof Zwolak).  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 4 do Protokołu Nr XXXV/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 2021 r. (3).  

Protokół został przyjęty. 

 

Ad.4 

Wnioski i wypowiedzi mieszkańców 

 

Pan Przewodniczący przedstawił osobę Pani Dominiki Witkowskiej, która jest 

Prezesem Zarządu LGD Ziemia Zamojska.  

Pani Dominika Witkowska poinformowała czym zajmuje się LGD, kiedy powstała, jakie 

gminy zrzesza, w jakich obszarach funkcjonuje. Dodała, że celem stowarzyszenia jest 

poprawa warunków życia na obszarach wiejskich. Stowarzyszenie zajmuje się 

pozyskiwaniem środków unijnych. W dalszej części przedstawiła ile projektów zostało 

zrealizowanych i jakie środki zostały wykorzystane. Wspomniała o możliwości uzyskania 

wsparcia i aplikowania w ogłaszanych konkursach przez LGD Ziemia Zamojska oczywiście 

dodała, że muszą zostać spełnione kryteria wyboru dla danego przedsięwzięcia. 

Poinformowała ile środków uzyskała gmina Sitno. Gmina Sitno stan na 11.2021 r. otrzymała 

wsparcie za pośrednictwem LGD Ziemia Zamojska 1 078 872,20 zł (przedsiębiorcy z gminy 

Sitno – 699 565 zł, Gmina Sitno – 379 307,20 zł). LGD organizuje również konkursy, 

warsztaty szkolenia, współorganizuje imprezy na obszarze 9 gmin. Realizuje działania 

promocyjne. W dalszej części zostały przedstawione dwa nagrania promocyjne dot. 9 gmin.  

Pan Wójt poprosił, żeby wspomnieć o wysokości dofinansowania. Odniósł się również 

do możliwości składania wniosków na remizy strażackie. Zaznaczył, że gmina może składać  

wnioski tylko na świetlice wiejskie.  

Pani Dominika Witkowska poinformowała, że remizy nie mogą być dofinansowane              

w ramach LGD Ziemia Zamojska, świetlice wiejskie tak. W skrócie omówiła temat. 

Pan Wójt wspomniał o kolejnym okresie finansowania. Wspomniał o realizacji 

projektów w m. Stabrów, Horyszów Polski – Nowa Kolonia, Horyszów Polski – magiel, 

scena mobilna. Kolejny wniosek jaki będzie złożony to wniosek w m. Horyszów Polski – 

zagospodarowanie boiska.  

Pani Dominika Witkowska zaprosiła na stronę internetową LGD w celu uzyskania 

dodatkowych informacji. 
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Ad.5 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

 

Pan Przewodniczący Władysław Wydmański przedstawił projekty uchwał.  

 

1. Uchwała Nr XXXV/260/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 26 listopada 2021 r. 

w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

 

Pan Przewodniczący omówił temat uchwały.  

Pani Alicja Szopa wspomniała o tym, że wszystko zależy od wielkości mieszkania i od 

kryterium dochodowego.  

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni –1 

(Pan Lech Brzozowski). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 5 do Protokołu Nr XXXV/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 26 listopada 2021 r. (5a). 

 

2. Uchwała Nr XXXV/261/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 26 listopada 2021 r. 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym 

Domu Senior + w Stanisławce  

 

Pan Przewodniczący omówił projekt uchwały. Załączniki były omawiane na 

komisjach. Propozycja kwot Komisji Stałych poniżej. Osoby, które korzystają z Dziennego 

Domu Senior + byli informowani, że taki projekt uchwały będzie podejmowany na sesji. 

Większość osób zmieści się w pierwszych 2 przedziałach kryterium dochodowego.                

W projekcie uchwały jest też zapis o proporcjonalnym zwrocie odpłatności za nieobecność. 

 

„(…)Wysokość  miesięcznej  odpłatności  uczestnika  Dziennego  Domu  Senior +                   

w zależności  od  dochodu, wynosi wg. tabeli poniżej:  
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L.p. Dochód osoby w stosunku do 

kryterium dochodowego 

określonego w art.8 ust. 1 pkt 1  

ustawy z dnia 12 marca 2004 o 

pomocy społecznej 

Miesięczna wysokość odpłatności za pobyt  

w Dziennym Domu Senior+ 

Wysokość odpłatności osobie samotnie 

gospodarującej 

1 Do 100%  

 

nieodpłatnie 

2 Powyżej  100% do 150% 

 

40 zł 

3. Powyżej 150% do 200% 

 

50 zł 

4. Powyżej 200% do 250% 

 

60 zł 

5. Powyżej 250% do 300% 

 

70 zł 

6. Powyżej 300% do 350% 

 

80 zł 

7. Powyżej 350% 90 zł 

 

 

L.p. Dochód na osobę w rodzinie w 

stosunku do kryterium 

dochodowego określonego w art.8 

ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 12 marca 

2004 o pomocy społecznej 

Miesięczna wysokość odpłatności za pobyt  

w Dziennym Domu Senior + 

Wysokość odpłatności osób w rodzinie 

1. Do 100% 

 

nieodpłatnie 

2. Powyżej 100% do 150% 

 

40 zł 

3. Powyżej 150% do 200% 

 

50 zł 

4. Powyżej 200% do 250% 

 

60 zł 

5. Powyżej 250% do 300% 

 

70 zł 

6. Powyżej 300% do 350% 

 

80 zł 

7. Powyżej 350%  

 

90 zł 

(…)” 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 1, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

1(Pan Lech Brzozowski). 
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Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6 do Protokołu Nr XXXV/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 26 listopada 2021 r. (5b). 

 

3. Uchwała Nr XXXV/262/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 26 listopada 2021 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 3 lat nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Sitno, położonej w Sitnie, oznaczonej jako działka ewid. nr 532/8 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. Poprosił o spotkanie wspólne Radnych z 

dzierżawcami i ustalenie wysokości czynszu.  

Pan Przewodniczący jest za tym, żeby podnieść opłaty za dzierżawę. Dodał, że podatki 

również zostały podniesione. 

Pan Adam Mazurek poinformował, że nie zostały wykonane wszystkie zalecenia, 

zostało wykonane jedynie ogrodzenie a szambo już nie. 

Pan Wójt odpowiedział, że szambo i ogrodzenie jest wykonane, ew. jest do 

odremontowania klatka schodowa. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 1, nieobecni – 

1(Pan Lech Brzozowski). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 7 do Protokołu Nr XXXV/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 26 listopada 2021 r. (5c). 

 

4. Uchwała Nr XXXV/263/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 26 listopada 2021 r. 

w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Sitno z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

terenie Gminy Sitno na rok 2022” 

 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że projekt uchwały był dostarczony Radnym, a także 

omawiany na komisjach. Zarząd Potoku Sitno został poproszony o przedstawienie wstępnego 

sprawozdania i planu działania. Ma nadzieję, że taki plan zostanie dostarczony.  

Pan Adam Mazurek poprosił o zaproszenie zarządu na sesję w celu przedstawienia 

strategii rozwoju sportu na terenie gminy Sitno na rok bieżący i wydatkowanie pieniędzy. 

Pan Kamil Pyś odpowiedział, że na Komisji Oświaty spotkali się przedstawiciele 

Klubu Potok Sitno jak i nauczyciele w-f z podległych szkół. Po rozmowach z Panem Wójtem 

chcą rozszerzyć działalność sportu o dodatkowe dyscypliny. Planują spotkać się całą drużyną 

i na ten temat porozmawiać. 
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W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 1, nieobecni – 

1(Pan Lech Brzozowski). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 8 do Protokołu Nr XXXV/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 26 listopada 2021 r. (5d). 

 

5. Uchwała Nr XXXV/264/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 26 listopada 2021 r. 

w sprawie utworzenia gminnej jednostki budżetowej: Gminny Żłobek w Sitnie oraz 

ustalenia jej statutu 

 

 

Pan Przewodniczący omówił temat uchwały. 

Pan Tomasz Gąsior zapytał czy żłobek będzie finansowany w 100 % przez gminę 

Sitno czy też z innych źródeł? 

Pan Wójt odpowiedział, że żłobek nie będzie dofinansowany w 100 % ze środków 

budżetu gminy. Rada będzie musiała podjąć uchwałę o odpłatności. Po uprzednich 

spotkaniach zostało wypracowane stanowisko, że kwota jaką ponosiliby rodzice 

pozostawiający dziecko w żłobku oscylowałaby w granicach 400 zł + kwota za ew. 

wyżywienie. Dodał, że będzie starał się złożyć wniosek do Wojewody w celu pokrycia części 

kosztów (możliwość pozyskania kwoty do ok. 100 zł miesięcznie na jedno dziecko). 

Wspomniał o kadrze, o liczbie dzieci itp. Jest tego zdania, żeby nie dokładać więcej środków 

niż do Domu Senior +. 

Pan Adam Mazurek zapytał o zapis w statucie, że pierwszeństwo mają mieszkańcy 

gminy Sitno? Chciałby dodać zapis: „(…)mieszkańcy gminy Sitno, którzy oddają dzieci do 

przedszkola w Sitnie.(…)” 

Pan Przewodniczący jest przeciwny zawężania zapisu „dla mieszkańców 

miejscowości Sitno”, gdyż równo trzeba traktować wszystkich mieszkańców naszej gminy. 

Pan Adam Mazurek podał kilka przykładów dalej opiewa za swoim zdaniem. 

Pan Wójt wyjaśnił, że obwodem żłobka jest cała gmina Sitno. 

Pan Przewodniczący zaproponował, żeby w tej chwili przyjąć obecny projekt 

uchwały. Jeżeli w trakcie będą występować wątpliwości to statut zostanie dostosowany do 

potrzeb – zostanie zmieniony. 

Pan Adam Mazurek zapytał czy funkcję dyrektora może pełnić Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Sitnie? 

Pan Wójt odpowiedział, że to jest Zespół Szkół w Sitnie. Nie może ze względu na to, 

że to byłaby 3 funkcja, co więcej Dyrektor Żłobka zostanie przyjęty na zasadach Kodeksu 

Pracy. 

Pani Teresa Baran omówiła temat projektu uchwały i potwierdziła, że Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Sitnie nie może pełnić funkcji Dyrektora Żłobka. 
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W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 1, nieobecni – 

1(Pan Lech Brzozowski). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 9 do Protokołu Nr XXXV/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 26 listopada 2021 r. (5e). 

 

6. Uchwała Nr XXXV/265/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 26 listopada 2021 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Sitno na rok 2021 

 

Pan Przewodniczący omówił projekt uchwały. 

Pan Wójt odpowiedział, że w tym roku był zaplanowany kredyt na kwotę 1 200 000 

zł, ale stara się tego kredytu nie zaciągać. Dodał, że mało brakuje do zbilansowania 

budżetu.  

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 1, nieobecni – 

1(Pan Lech Brzozowski). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 10 do Protokołu Nr XXXV/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 26 listopada 2021 r. (5f). 

 

 

Ad.6 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym – omówienie projektu 

budżetu na 2022 r. 

 

Pan Wójt przedstawił następujące tematy: 

1. 28 października br. kupno ciągnika rolniczego marki Pronar, 

2. 28 października br. obchód dni seniora w Stanisławce, 

3. Do 2 listopada br. przyjmowanie wniosków dla byłych pracowników z PGR. Wnioski 

złożyły osoby na prawie 200 tys zł. 

4. Spotkanie z Klubem Sportowym Potok Sitno. 

5. Zbiór elektrośmieci. 

6. 9 listopada br. ogłoszono przetarg na sprzedaż działki w Rozdołach. 

7. 9 listopada br. firma EGIS dot. przebiegu drogi kolejowej Trawniki – Bełżec. 

8. Polski Ład – 11 020 000 zł (fotowoltaika, droga Horyszów Polski – Wólka Horyszowska 

– Karp, kanalizacja Sitno – ODR). 
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9. Dodatkowe środki na inwestycje wodociągowo (2 000 213 zł, propozycja: odwiert wody 

w m. Sitnie, lampa UV, wodociąg w Stabrów – Wólka Horyszowska – Horyszów – Nowa 

Kolonia, wodociąg Jarosławiec za krajówką)  – kanalizacyjne (3 600 000 zł oczyszczalnie 

przydomowe, Jarosławiec od Szkoły w kierunku osiedla, Sitno Szkoła w kierunku 

Horyszowa Polskiego ew. Czołki – kierunki działania będą uzależnione od osób 

chętnych). 

10. 11 listopada br. – 103 rocznica odzyskania niepodległości – uroczystość w Kornelówce. 

11. Promesa dla gminy w sprawie informatyzacji Urzędu – ok. 201 000 zł. 

12. 16 listopada br. spotkanie z firmą w sprawie oświetlenia ulicznego (wymiana opraw) – 

aneks umowy i realizacja do końca roku. 

13. 18 listopada br. spotkanie oświatowe w sprawie pism z Sanepidu – rodzice opowiedzieli 

się za tym, żeby przedszkole w Szkole w Jarosławcu funkcjonowało w obecnych 

pomieszczeniach z obecną wysokością w takich warunkach jakie są – jednogłośnie. 

14. Ogłoszono przetarg na sprzedaż działki w Jarosławcu lokalizacja Jarosławiec (Stara 

Wieś). 

15. Wykonano drogę w Kapiu, dokończono drogę za torem, zakończono budowę drogi w 

Jarosławcu, poprawiono przejezdność dróg w Stabrowie, Stabrów Reforma przepusty i 

niwelacja poboczy, remont schodów w Szkole w Kornelówce, Jarosławiec osiedle – 

uzupełniono brakujące znaki, wylewki posadzek w garażach OSP Kolonia Sitno i 

Stanisławka, poprawiono teren świetlicy przy Domu Ludowym w Bożym Darze 

(poprawiono opaskę dookoła budynku, malowanie obiektu, płot czeka do zamontowania, 

usunięto krzaki, wstawiono dwa przepusty, wykoszono pobocza). 

16. Komunikacja gminna – poprosił o zawieszenie kursu o 16.00 ze względu na nakładanie 

się z linią MZK. 

17. GOPS złożył wniosek do pfronu w zakresie pomocy dotyczącej sytuacji kryzysowej 

związanej z pandemią chodzi o osoby niepełnosprawne wniosek uzyskał dofinansowanie 

– przyznano 94 500 zł. 

18. Fotowoltaika – na 400 osób, 120 osób zrezygnowało bądź wykonało instalacje (wpłynęło 

ponad 90 nowych wniosków). Poprosił o spotkanie w celu weryfikacji wniosków.  

Trwała rozmowa na temat warunków technicznych i płatności. 

Pan Wójt wspomniał o autokorekcie, następnie omówił projekt budżetu na 2022 r. 

Wspomniał o Funduszu Sołeckim, że prawie 500 tys zł to wydatki bieżące. Należy ustalić 

zasady wydatkowania tych środków. Są to wydatki bardzo rozdrobnione np.: imprezy 

integracyjne, zakup garnków itp. 

Pan Przewodniczący odniósł się do sesji sołtysów i informacji jakie zostały im przekazane 

odnośnie zadań dot. funduszu sołeckiego. Nawiązał do ograniczenia pomysłowości sołtysów 

w zakresie przekazywania środków na niektóre zadania z funduszu sołeckiego. To sołtysi 

proponują realizację zadań mieszkańcom, Ci zaś często go przegłosowują. Zdecydowanie 

trzeba zmniejszyć albo w ogóle nie przeznaczać środków finansowych na imprezy 

integracyjne. 

Pan Wójt zaznaczył, że budżet jest realizowany w 100%, a w ciągu roku jeszcze są 

uruchamiane inne inwestycje a to kolejne kilkaset tysięcy zł. Dodał, że jest szereg inwestycji 
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rozpoczętych i muszą w pierwszej kolejności skupić się na ich zakończeniu. W skrócie je 

omówił. 

Pan Leszek Kozak zapytał o chodnik – droga powiatowa. 

Pan Wójt odpowiedział, że nie ma na ten temat żadnych informacji. Zapewne Starosta 

odpowie po uchwaleniu budżetu. 

 

Ad.7 

Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi 

 

Pan Tomasz Gąsior zapytał o ułożenie płyt w miejscowości Stanisławka oraz o 

dodatkowy samochód płyt. 

Pan Wójt odpowiedział, że będzie starał się żeby to pracownicy gospodarczy je ułożyli. A 

za zaoszczędzone środki zakupi dodatkowe płyt. 

Pani Grażyna Blaszka chciała podziękować za drogę koło Pana K. Pan Waldemar bardzo 

dziękuje Panu Wójtowi za zrobienie 2 odcinków drogowych. Dodała, że zerwał się asfalt za 

torem – dziury drogowe. Zapytała czy jest możliwe postawienie znaku drogowego 

ograniczenia do 5 t ładowności w Karpiu? 

Pan Wójt odpowiedział, że w miarę możliwości zostanie to wykonane. 

Pan Radosław Kwapisz zapytał o łącznik do Szopinka (dwa przepusty)? – naprawa. 

Jarosławiec Reforma czeka na oświetlenie. 

Pan Wójt odpowiedział, że należy poczekać do wiosny, jeżeli chodzi o oświetlenie 

uliczne są zaproponowane dwie lampy led z funduszu sołeckiego. 

Pan Leszek Kozak zaproponował, żeby nagrywać sesje sołtysów. 

Pan Wójt zaproponuje transmisje Sesji Sołtysów Sołtysom zgodnie z wnioskiem 

Radnych.  

Pan Przewodniczący oznajmił, że zostanie to uzgodnione. 

Pan Tomasz Ożga zapytał o możliwość poszerzenia przystanku w Bożym Darze I. 

Pan Wójt zaznaczył że wystąpi do Zarządu Dróg Powiatowych z powyższą prośbą. Jest 

to droga powiatowa. Poprosił o napisanie pisma. 

Pan Tomasz Ożga zaznaczył, że jedna droga dojazdowa do pól została zaorana. Poprosił 

o interwencję w sprawie. 

Pan Wójt odpowiedział, że wystąpi do tych osób które przywłaszczyły sobie część drogi. 

Dodał, że jest możliwość wystawienia mandatów i kar ale to już ostateczność. Poprosił o 

napisanie wniosku. 

Pan Adam Mazurek powiedział, że Rada podjęła uchwałę za zajęcie pasa drogowego. 

Jeżeli jedna osoba zostałaby ukarana przekazałaby następnej to wtedy każdy by się zastanowił 

nad zajęciem pasa drogi gminnej. 

Trwa rozmowa na temat zajęcia pasa drogowego. 

Pan Wójt poprosił o cierpliwość i wyrozumiałość. Dodał, że należy zacząć od edukacji i 

informowania. Dodał, że były przypadki gdy sołtys zgłaszał taką sytuację, zostało wysłane 

pismo, osoba która zajęła pas drogowy gminny odsunęła się na właściwą odległość. 

Poinformował jakie kary mogą zostać nałożone na osobę. 
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Pan Przewodniczący jest tego samego zdania co Wójt należy na wstępie wysłać pismo 

informujące. Jeżeli dalej będzie dana osoba zajmowała pas drogowy to wtedy należy nałożyć 

karę. Jest zdania żeby upominać wszystkich tych co zajmują pas drogowy.  

Pan Wójt wspomniał o tym, że nie tylko niszczone są drogi gruntowe ale również 

asfaltowe, chodniki są podorywane itp. Zaznaczył, że jeżeli Radni będą chcieli tak to 

rozwiązać to musiał by wysyłać pisma prawie do wszystkich rolników. 

Pan Przewodniczący zapytał czy wszyscy uregulowali płatności za kolektory słoneczne i 

piece na pelet ? 

Pan Wójt odpowiedział, że przedstawi zestawienie na najbliższej sesji.  

Pan Przewodniczący przedstawił protokół z przeprowadzonych konsultacji społecznych 

w kwestii udostępnienia świetlic wiejskich. Nie wpłynęły żadne uwagi.  

Podziękował za posiedzenia Komisjom stałym, poprosił Komisję Rewizyjną o spotkanie w 

sprawie budżetu na 2022 r. Posiedzenie Komisja Budżetowej jest blokowane przez Komisję 

Rewizyjną ze względu na to, że nie wyrazili opinii w sprawie budżetu na 2022 r. Poprosił o 

zorganizowanie spotkania i zajęcie stanowiska, gdyż obligują nas wskazane terminy. 

Pan Wójt poinformował, że prawdopodobnie na następnej sesji będzie podejmowany 

projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmian planu zagospodarowania przestrzennego. 

Na tę chwilę czekają na podanie od Marszałka. Zarząd Województwa chce budynek w ODR 

(hotel) przeznaczyć na szpital psychiatryczny dla dzieci. Wspomniał również o przetargu na 

odbiór śmieci na kolejny rok. Wspomniał o uchwałach dot. odpadów komunalnych i 

nieruchomościach niezamieszkałych, właściciele tych nieruchomości będą od nowego roku 

sami zawierać umowy z firmą odbierającą odpady. 

Pan Adam Mazurek odniósł się do zbiórki elektrośmieci, zebrano 6 m
3
 ok. 800 kg. 

Zapytał również czy to prawda, że z funduszu sołeckiego w jednym z sołectw kupowane są 

paczki świąteczne dla dzieci przez sołtysa? 

Pan Wójt odpowiedział, że jest to możliwe. Następnie dodał, że sołtysi cały czas 

uświadamiani są co mogą, a co nie. Wszystkie zakupy powinny być uzgadniane                           

z pracownikami Urzędu Gminy w Sitnie. Najgorzej ma pracownik, który merytorycznie 

podpisuje faktury i ponosi za to odpowiedzialność. Środki z funduszu są przez niektórych 

Sołtysów traktowane jak ich własne. Dodał, że to Rada Gminy decyduje o tym, że 

mieszkańcy w danym sołectwie mogą podzielić fundusz, są to środki z budżetu gminy i to 

dalej jest decyzja Radnych, że przekazują mieszkańcom jakąś pulę środków. 

Pan Przewodniczący poinformował, że Radzie jest ciężko zadziałać gdy fundusz został 

już podzielony przez mieszkańców. Dlatego też należałoby podjąć decyzję, że Rada nie 

będzie akceptować przeznaczania środków finansowych na imprezy integracyjne. 

Pan Wójt zaznaczył, że nie zawsze jest komplet osób do podziału funduszu sołeckiego              

a mieszkańcy, którzy nie byli na podziale mają pretensje. 

Pan Przewodniczący odpowiedział, że podział FS reguluje ustawa - 15 osób może 

podpisać protokół i dokument ten jest ważny.  

Pan Adam Mazurek oznajmił, że przekazywane są środki na takie zadanie jak koszenie 

boiska ok. 1000 zł. Dodał, że za te środki można wykosić kilka hektarów łąk. W gminie jest 

referat gospodarczy i te środki powinny być rozdysponowane przez nich. To oni powinni 

robić zakupy. 
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Pan Przewodniczący poinformował, że ten temat pewnie będzie poruszony jeszcze przed 

uchwaleniem budżetu. 

 

Ad.8 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

obecnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

„Zamykam XXXV Sesję Rady Gminy Sitno” 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołował:         

Krzysztof Prokopowicz 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Władysław Wydmański 


